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Hei,
Vedlagt spørsmål til fylkesordfører under fylkestinget 5.mars.

>>
>> Det vises til reportasje nylig i Bergens Tidende  om utbygging av dagsturhytter i Sogn og Fjordane.
>> Etter et initiativ fra rådgiver for fysisk aktivitet og idrett, Atle Skrede i Sogn og Fjordane  fylkeskommune i april 2016, er det nå
bygget  18 slike hytter i hver sin kommune. Ytterligere fire hytter er klare for montering til våren. Målet er at det skal komme en hytte i
hver av fylkets kommuner.
>> Hyttene er tilgjengelige for alle innbyggerne i fylket. Hyttene er allemannseie.
>> Formålet er å gjøre det mer attraktivt å komme seg ut i naturen og legge  til rette for mer fysisk aktivitet for flere. Det har blitt en
kjempesuksess.
>>
>> Prosjektet er finansiert gjennom bidrag fra Sparebanken i Sogn og Fjordane, spillemidler, momsrefusjon, dugnad og kommunale
tilskudd.
>>
>> Spørsmål:
>> 1. Hyttene er for innbyggerne i Sogn og Fjordane.
>> Fra 1.januar 2020 blir Hordaland og Sogn og Fjordane ett nytt fylke , Vestland.
>> Kan fylkesordføreren opplyse om disse hyttene da vil anses som tilgjengelige for alle innbyggerne i Vestland fylke?
>>
>> 2. Kan det være aktuelt, før fylkessammenslutningen, å ta initiativ til et lignende hytteprosjekt i Hordaland i fylkeskommunal  regi?
>>
>> Geir Kjell Andersland (V)
>>


